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BRØSTADBOTN: – Vi føler vi traff en
nerve, når vi hører hvordan folk nå 
snakker om stedsuavhengige arbeids-
plasser. Det er en av oppsummeringene
av årets Dyrøyseminar.
■ Per Erik Kristensen

Torsdag møttes et titalls personer fra arrangørene for å
evaluere årets Dyrøyseminar - det syvende i rekken. Og
selv om møtet også var kritisk og lette etter forbedringer,
så var det en svært fornøyd gjeng som enda ikke var kom-
met helt «ned» etter det store arrangementet med 185
fysiske deltakere og flere hundre interaktive.

– Jeg er vanvittig stolt over å være Dyrøyværing, og at
et så lite lokalsamfunn kan bære dette arrangementet er
helt utrolig, forteller Marit Alvig Espenes. Sammen med
Ragnvald Storvoll har hun vært sentral i staben bak semi-
naret.

– Vi føler at vi traff en nerve med årets tematikk, og om
hvordan folk i dag snakker om stedsuavhengige arbeids-
plasser. Vi er i ettertid blitt intervjuet av Teknisk ukeblad
om vår bruk av Twitter, Liv Signe Navarsete har skrevet en
kronikk om møtet med Dyrøyseminaret, og vi er invitert
landet rundt som foredragsholder. Blant annet, tilføyer
Storvoll.

Målbare effekter?
Foruten den fysiske effekten lokalt av dagene seminaret
varte, trekker duoen Storvoll - Alvig Espenes frem økt
optimisme, økt fremtidstro og innovasjon. Når det gjelder
muligheten for å jobbe stedsuavhengig, så er de enige om
at den største utfordringen ligger i å endre tenkesettet, sær-
lig til arbeidsgivere.

– Vi ønsker at arbeidsgivere ikke spør hvor du bor, men
hva du kan, når du søker jobb. Dessverre tar det tid å endre
holdninger hos mennesker – 20 år heter det i litteraturen,

forteller Storvoll. Han forteller også at Dyrøy kommune
nå har betalt 17 millioner kroner for en moderne bred-
båndsforbindelse, og at et stort digitalt lyd-bildestudio ble
åpnet like før årets seminar.

Sprengkraft
– Det digitale studioet her viser oss hvordan vi kan la

kunnskap flyte inn og ut mellom Dyrøy og verden. Det
blir allerede nå brukt til undervisning, kurs, konserter og

hva det enn måtte være, skryter Storvoll. Om et års tid set-
tes det sammen en ny programkomitè — fire dyrøyvæ-
ringer og to eksterne — for å finne tema for neste seminar
om to år.

– Det må være et tema med sprengkraft, noe av betyd-
ning og med tanker noen bør tørre å tenke, avslutter dag-
lig leder i Dyrøyseminaret, Ragnvald Storvoll.

per.erik.kristensen@folkebladet.no
400 70 765

– Vi traff en nerve

Neste tema? Marit Alvig Espenes og Ragnvald Storvoll i Dyrøyseminaret børster snø av gråsteinen, og starter snart søket
etter tema til neste seminar. FOTO: PER ERIK KRISTENSEN
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